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Verslag 28 juni 2023 bestuursvergadering 
Aanwezig: Paul de Roos (voorzitter), Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Arnaud Paagman, 
Jotika Verdel (verslag) 
Afwezig: Lanji Jiang 

 
1. Opening 
• De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag en actiepunten 22 mei 2023  
• Het verslag wordt vastgesteld na een paar kleine aanpassingen.  
• Actiepunten zijn behandeld. 

 
3. Binnengekomen post 
• Reactie nieuwsbrief: Het bestuur vindt het geen probleem als er ook iets van een school of 

iets anders geplaatst wordt in de nieuwsbrief. Meander zal ook gevraagd worden om input.  
Sinterklaascommissie: Jotika zal contact opnemen met de vrijwilligers om te vragen wie 
contactpersoon is, en wat de plannen zijn.  

• Elker: Jotika zal reageren. Verwijzen naar Wij-team en Aclo. 
• Vernielde auto: Wordt niet op social media geplaatst.  
• Campustrail: wordt op social media geplaatst.  

 
Ingelast agendapunt: 
Organisatie van Reitdieppop schuift aan, zij willen in september weer een Reitdieppop 
organiseren. Plannen worden toegelicht. Bestuur wordt gevraagd om mee te denken, en te 
ondersteunen met een financiële bijdrage. Bestuur zal binnen een week reactie geven, staat 
in principe positief tegenover het idee. Goed voor de verbinding in de wijk. Maar zij moeten 
wel kijken welke financiële ruimte er is, en in welk potje. 
 

4. Externe bestuursoverleggen 
• Verkeer: Ring west: Maandag 3 juli in de middag is er weer een bijeenkomst. Arnaud en 

Paul gaan erheen.  
• Sportvelden RUG: Er is op zeker moment veel geluidsoverlast geweest. Tot 11 uur ’s avonds 

is er geen vergunning nodig. Zal een volgende keer wel meegenomen worden in het 
overleg.  

• SDO: Gevraagd wordt om de statuten van Reitdiep te delen met de andere verenigingen. 
 

5. Woontoren 
• Een zienswijze is gestuurd naar de gemeente, hierop is een reactie gekomen dat de brief 

tijdig ontvangen is, en behandeld zal worden. 
• De Stadspartij had gevraagd om een reactie op de plannen voor de woontoren. Een reactie 

is opgesteld.Bestuur gaat akkoord met deze tekst. Die zal gestuurd worden naar de 
Stadspartij. 

• De projectleider van het bouwproject bij Elker zal gevraagd worden wat de plannen precies 
zijn. 
 

6. Enquete 
• Er zijn 114 reacties gekomen op de enquete. 
• De vragen worden doorgenomen, de antwoorden geven veel bruikbare info.  
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o Flyer die in de maak is zal info geven over wat we doen 
o Voor wat betreft de nieuwsbrief is er vooral behoefte aan informatie. 
o Activiteiten: Schoonmaakacties scoren hoog. 

 
 

7. Vrijwilligerspool 
Er zijn veel aanmeldingen voor de vrijwilligerspool. Bestuur zal nadenken over de vragen 
die gesteld kunnen worden aan de vrijwilligers. Een eerste berichtje, over het doel ne 
gebruik van de app, is al geplaatst.  
 

8. Stand van zaken commissies 
• Financiën: 

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting en de uitgaven van 2023.  
 
Binnenkort wordt er een herinnering gestuurd voor nog niet betaald lidmaatschapsgeld.  
 

9. Aankomende bijeenkomsten 
Volgende bestuursvergadering maandag 17 juli 
Extra bestuursbijeenkomst inzake Reitdieppop: 3 juli  
 

10. Rondvraag 
 Mail RABO is spam. 
 

11. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 


